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Med utgangspunkt i en gladmelding om at Middagsasen fortsatt skal drivesvidere har klubben vendt tirbake tii"normar.n,, ,i"d rekruttering gJ"nnom
skiskole, trening og renn i egen bakke.

Klubben har vokst med 40-50 nye meldemmer til droyt 130 registrerte
medlemmer, hvorav ver r.00 dertar jevnrig i vire aktiviteter,

Apningstur til Trysil
sesongstart for jul ble gjenno mfartved at ca. 30 medlemmer dro til Trysil for ,,S

lgare rusten av skiene" og fa skitrening for oppstart i egen bakke,

Organisering av trening
Treningen srarret opp i januar med fire treningsgrupper og to skiskorekuil.

skiskolen gAr over 7 kvelder og skal kvalifisere deltagerne til A delta pi ordinartrening ogkjare renn i kretsens regi inneverende ,"Jong. utgangspunktet for
deltagerne er hoyst variabelt, og de vurderes fortlopend" ro. a"tlleke i ordinartrening dersom de har ferdigheter som tilsier det.

Treningsgruppene er delt inn ut fra e/r helhetlig vurdering av alder, ferdigheter
og ambisjoner. En av gruppene, renngruppen, er organisert som et tilbud til de
som har malsetting om A heve seg til et ni;a der dellgelse i nasjonale renn eraktuelt.

Trenerne er organisert slik at de folger faste grupper for i kunne bygge trygge ogforutsigbare treningsforhold,

L0perutvikling og kursing av trenere
I lopet av sesongen har noen av klubbens lapere vart deltagere pi utforskolen
med godt utbytte ogsA for ledsager (foreldre som ogs6 er trenere], Klubben har
en utfordring i fbrhold Hl e hente inn trenerressurser for de mest avanserte
loperne, og i la trenere.folge lopere pd eksterne samlinger er etter vAr vurdering
et positivt tiltak i fbrhold til denne utfordringen.

For i sikre rekrutteringen av trenere har klubben sendt B trenere pi Trener L-
kurs i regi av kretsen. Dette for 6 sikre etterveksten etter et stabil trenerkorps,
hvor vi mi anta at noen vil gi seg i de kommende 5r ettersom deres egne barn gir
seg eller gir videre til skigymnas eller lignende.

Med Middagsdsen i gang igjen har vi hatt god tilvekst av trenere og aktive
foreldre som onsker A bidra.

Trenerne er ulgnnet, og vi kan glede oss over at vi har flere trenere som stiller
opp uten selv i ha aktive barn i klubben.



Egne renn
Klubben har i sesongen arrangert ett treningsrenn for kretsen, ett kretsrenn i
tillegg til klubbmesterskap. Vi har og arrangert ett gratis renn for publikum i
Middagsisen som rekrutteringstiltak til klubben og anlegget. Vi har arrangerr rre
renn i Telenorkarusellen.

Andres renn
Klubbens lopere har deltatt i flere kretsrenn og kretsmesterskap og oppnidd
gode resultater, Vi har og hatt deltagere pA BAMA-Bendit Cup pA Al som har vist
at det kan kjores alpint i Ostfold ogsi.

Vi har og hatt deltager pi svarstad open og i Fagerisen cup med flere
pallplasseringer.

Avslutningstur
Sesongen ble avsluttet med hyggetur fbr droyt 30 store og smA til Trysil, hvor
deltagelse i Fagertsen Cup var ett av mAlene i tillegg tilA ha en sosial markering
av sesongslutt.

Vurdering av sesongen
Vi mA kunne si oss godt fornoyd med sesongen grtt de vanskelige sesongene vi
har bak oss. Rekrutteringen er god, og vi har evnet i holde pA mange av de gamle
medlemmene. Vi ser allikevel at det ligger en stor utfordring i 5 beholde jenter og
lopere i aldersklassene fra 1,1,-1,2 dr og oppover,

Okonomien er god sett ut fra ambisjonene, og selv med finanskrise har vi lykkes i
i hente inn bidrag fra naringslivet.

Vi har og hatt et godt samarbeid med driverne av MiddagsAsen Skisenter, som
har levert stabile forhold i skiftende temperatur og forovrig vart en positiv
bidragsyter ved re nnavvi kli ng.

Utfordringer videre
Klubbens utfordringer videre ligger i A fortsette arbeidet med 3 bygge klubben
etter noen vanskelige sesonger, blant annet gjennom rekrutterin g av nye
medlemmer og nye tillitsvalgte for A sikre kontinuitet, Vi har og en utfordring i
forhold til i kunne gi et faglig godt tilbud til de eldste loperne, og ikke minst en
god sosialarena. En spesiell utfordring her ligger i i bygge en god "jentegruppe".

Vi ser at en videre uWikling av klubben krever fbrsterket fokus pA okonomi,
sarlig dersom ambisjonene skal heves. Dette skaper ogsA noen utfordringer nir
faste b i d ragsyte re s i gna Iise re r red userte b udsj etter.

Selv med disse utfordringen opplever vi at det er en god "driv" i klubben og en
stor vilje dl e fa ting til.
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